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Spectaculaire daling van aantal
bedrĳfsinbraken van 80 procent sinds
2010
Samenwerking De Ronde Venen maakt het inbrekers lastig

TWEE VAN DE DERTIEN CAMERA'S DIE OP HET BEDRIJVENTERREIN IN MIJDRECHT HANGEN. FOTO STICHTING BE-
VEILIG BEDRIJVENTERREIN DE RONDE VENEN
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Het aantal inbraken op bedrijventerrein Mijdrecht is afgelopen jaren
spectaculair gedaald, blijkt uit cijfers van de Stichting Beveilig Bedrijven-
terrein De Ronde Venen (SBB). De teller staat dit jaar vooralsnog op één.
Op naar de nul. Hoe is dit succes te verklaren?

René Cazander

Mijdrecht

Chris Boer, projectleider en secretaris van de Stichting Beveilig Bedrij-
venterrein De Ronde Venen, is best trots wanneer hij de cijfers over het
aantal inbraken en pogingen tot inbraak erbij pakt. Sinds 2010 laten deze
namelijk een indrukwekkende daling zien. Van meer dan 50 (2010) naar 4
in 2022. Een afname van meer dan 80 procent. Dit jaar is tot nu toe één
inbraak geregistreerd, signaleert SBB. De reden voor deze geweldige
prestatie?

Sinds 2010 werken bedrijven, gemeente, politie en brandweer in De
Ronde Venen nauw samen om het bedrijventerrein in Mijdrecht aantrek-
kelijker en veiliger te maken. Dat laatste was nodig, bevestigt Boer. Ge-
volg: er hangen inmiddels 13 camera's verspreid over het bedrijventer-
rein. Die draaien 24 uur en vormen een sluitend netwerk. Iedereen die
vanaf de provinciale weg N201 of de Industrieweg het bedrijventerrein
oprijdt, wordt geregistreerd.

Camera's
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Boer: ,,Een inbreker kan over de weg niet meer ongezien van het bedrij-
venterrein afkomen. Minimaal één camera zal hem zien en legt de beel-
den vast. Deze blijven 28 dagen bewaard en kunnen door de politie indien
nodig worden bekeken en gebruikt.''

Sinds de camera's er hangen, is het aantal inbraken gekelderd, wijzen de
harde cijfers uit. Projectleider Boer sluit niet uit dat er ook andere oorza-
ken zijn voor de grote kentering, maar hij vindt het wel 'opvallend' dat
vanaf 2010 sprake is van een harde knik in de cijfers.

Ook burgemeester Maarten Divendal van De Ronde Venen is enthousiast.
,,De samenwerking binnen de SBB is een mooi voorbeeld van hoe we de
aanpak van onveiligheid tot een gezamenlijke verantwoordelijkheid ma-
ken. Het voorkomen van inbraken is vaak maatwerk. Eén ding is zeker:
de politie en de gemeente kunnen het niet alleen oplossen. Samenwer-
king tussen partijen is nodig om succes te kunnen boeken. SBB heeft deze
handschoen opgepakt en het cameraproject op het bedrijventerrein op-
gezet. Zoals de cijfers laten zien is het zeer succesvol.''

Deelname aan het beveiligingsproject is geheel vrijwillig, vertelt project-
leider Boer. Momenteel doen 60 bedrijven in Mijdrecht mee. Dat zijn ze
nog lang niet allemaal. De deelnemers betalen jaarlijks een vergoeding
van een kleine 500 euro. Sommige kleine ondernemers betalen iets min-
der. Als het aan de SBB en burgemeester Divendal ligt, sluiten zich zoveel
mogelijk bedrijven bij het vruchtbare project aan, zodat de jaarlijkse bij-
drage voor de deelnemers omlaag kan.

Trend
De politie kon maandag niet vertellen hoe opmerkelijk de resultaten van
het beveiligingsproject in Mijdrecht zijn.

In andere gemeenten, waaronder Woerden, was vorig jaar ook sprake van
een daling van het aantal inbraken in bedrijven. In dit geval met 46 pro-
cent. Of de daling van het aantal inbraken in de regio Utrecht een trend
is, kan de politie lastig zeggen. ,,Ik heb geen inzicht in deze cijfers'', laat
een woordvoerder weten.

Opmerkelijk of niet, projectleider Boer is er heilig van overtuigd dat de
SBB met haar bevindingen op de goede weg is. De volgende stap is om het
aantal bedrijfsinbraken in Mijdrecht helemaal tot nul terug te brengen.
,,Dat was van begin af aan ons streven. Dat klonk toen ambitieus, maar
komt nu wel heel dichtbij.''

 


